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VAN	  DE 	  VOORZITTER 	  
	  

Vanmiddag	  liep	  ik	  even	  in	  het	  
bos.	  En	  wat	  is	  het	  ook	  in	  deze	  
tijd	  van	  het	  jaar	  prachtig	  in	  
Wijdemeren.	  Even	  uitwaaien	  
en	  genieten	  van	  al	  die	  mooie	  
afwisselende	  herfstkleuren	  
die	  het	  najaar	  kenmerken!	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  
Bij	  het	  zien	  van	  al	  die	  herfst-‐
pracht	  dringt	  ook	  door	  dat	  

het	  alweer	  najaar	  is.	  Hoogste	  tijd	  dus	  voor	  onze	  najaars-‐
vergadering,	  waarvoor	  u	  hierbij	  de	  uitnodiging	  aantreft.	  	  
	  

Er	  is	  de	  afgelopen	  periode	  in	  de	  politiek	  veel	  gebeurd.	  De	  
verkiezingen	  van	  september	  leverden	  ons	  CDA	  13	  zetels	  
in	  de	  Tweede	  Kamer	  op.	  Een	  commissie	  buigt	  zich	  over	  
de	  oorzaken	  van	  deze	  teleurstellende	  uitslag.	  Op	  verzoek	  
van	  het	  Partijbureau	  hebben	  wij,	  net	  als	  alle	  andere	  425	  
CDA-‐afdelingen	  in	  het	  land,	  een	  bijdrage	  aan	  de	  evaluatie	  
geleverd.	  En	  net	  als	  alle	  CDA-‐leden	  hebben	  wij	  allemaal	  
ongetwijfeld	  onze	  eigen	  gedachten	  bij	  de	  uitslag.	  	  
	  

In	  Den	  Haag	  zal	  een	  13-‐koppige	  fractie	  ons	  de	  komende	  
periode	  vertegenwoordigen.	  Eén	  van	  de	  fractieleden	  
hebben	  wij	  bereid	  gevonden	  om	  op	  14	  november	  a.s.	  te	  
gast	  te	  zijn	  op	  onze	  ALV	  en	  daar	  zijn	  wij	  heel	  blij	  mee.	  
	  

Michel	  Rog,	  nr.	  5	  van	  de	  kandidatenlijst	  en	  nieuwkomer	  
in	  de	  Tweede	  Kamer,	  komt	  naar	  Ankeveen	  om	  vooral	  
met	  u	  in	  gesprek	  te	  gaan.	  Juist	  interactie	  met	  de	  leden	  is	  
binnen	  een	  partij	  als	  het	  CDA	  van	  cruciaal	  belang!	  
	  

Tijdens	  de	  ALV	  ook	  
aandacht	  voor	  de	  
gemeenteraads-‐
verkiezingen	  van	  
maart	  2014.	  	  
In	  de	  tijd	  lijken	  
deze	  verkiezingen	  
nog	  ver	  weg,	  maar	  
als	  afdelingsbestuur	  zijn	  wij	  al	  met	  de	  voorbereidingen	  
bezig.	  Ook	  hierover	  willen	  wij	  u	  graag	  informeren.	  

Het	  agendapunt	  van	  de	  gemeenteraadsverkiezingen	  
brengt	  ons	  terug	  naar	  de	  lokale	  politiek.	  	  
	  

Afgelopen	  week	  mocht	  ik	  de	  fractievergadering	  van	  onze	  
eigen	  fractie	  bijwonen.	  Op	  de	  agenda	  stond	  de	  begroting	  
voor	  2013.	  Voor	  mijzelf	  een	  leerzame	  en	  informatieve	  
avond,	  maar	  vooral	  fijn	  om	  aanwezig	  te	  zijn	  en	  de	  goede	  
sfeer,	  betrokkenheid	  en	  inzet	  van	  onze	  mensen	  in	  de	  
raad	  (fractieleden	  en	  fractieassistenten)	  te	  ervaren.	  	  
	  

Donderdag	  8	  november	  
zijn	  vanaf	  14.30	  uur	  de	  
Algemene	  Beschouwingen	  
in	  de	  gemeenteraad.	  	  
Op	  14	  november	  zal	  de	  
fractie	  u	  hier	  graag	  over	  
informeren	  en	  met	  u	  van	  
gedachten	  wisselen!	  
	  

Kortom:	  het	  belooft	  een	  
mooie	  ledenvergadering	  
te	  worden.	  	  
De	  afwisselende	  agenda	  
biedt	  de	  mogelijkheid	  
voor	  interactie.	  	  
	  

Samen	  (leden,	  fractie	  en	  bestuur)	  bouwen	  wij	  aan	  het	  
CDA	  in	  Wijdemeren.	  	  
MET	  ELKAAR	  moeten	  wij	  het	  ook	  op	  weg	  naar	  de	  
gemeenteraadsverkiezingen	  van	  2014	  doen!	  
	  

U	  wordt	  van	  harte	  uitgenodigd	  voor	  de	  Algemene	  
Ledenvergadering	  op	  woensdag	  14	  november	  in	  
Restaurant	  Partycentrum	  De	  Molen	  in	  Ankeveen.	  
Fractie	  en	  bestuur	  hopen	  u	  dan	  te	  mogen	  ontmoeten!	  
	  

Met	  een	  hartelijke	  groet,	  
Namens	  fractie	  en	  bestuur,	  
	  
Ymkje	  van	  ‘t	  Riet	  
	  

CDA-‐Raadslid	  Kees	  Haverkamp	  over	  de	  begroting:	  
"Iets	  minder	  zelfgenoegzaamheid	  zou	  het	  college	  sieren."	  



 

LEDENVERGADERING 	  MET 	  MICHEL 	  ROG 	  
	  

Tweede	  Kamerlid	  Michel	  Rog	  is	  gastspreker	  tijdens	  onze	  
algemene	  ledenvergadering	  op	  woensdag	  14	  november.	  
Michel	  Rog	  is	  een	  van	  de	  nieuwe	  leden	  van	  de	  Tweede	  
Kamerfractie.	  Hij	  is	  de	  verbindende	  CDA'er	  van	  Den	  Haag	  
met	  de	  regio	  Gooi	  &	  Vechtstreek.	  
	  

Michel	  Rog	  (39)	  woont	  met	  zijn	  vrouw	  en	  twee	  zonen	  in	  
Haarlem.	  De	  inzet	  voor	  de	  publieke	  zaak	  zit	  hem	  in	  het	  
bloed.	  Na	  afronding	  van	  de	  lerarenopleiding	  heeft	  hij	  
ruim	  anderhalf	  jaar	  gewerkt	  als	  leraar	  maatschappijleer	  
in	  het	  voortgezet	  onderwijs.	  Daarna	  was	  hij	  werkzaam	  
voor	  vakbond	  De	  Unie.	  De	  afgelopen	  zeseneenhalf	  jaar	  
was	  hij	  bestuurder	  bij	  CNV	  Onderwijs,	  waarvan	  de	  laatste	  
vierenhalf	  jaar	  voorzitter.	  
	  

"Nederland	  zal	  echt	  
moeten	  hervormen	  en	  
het	  CDA	  is	  daar	  als	  
middenpartij	  keihard	  bij	  
nodig."	  
Als	  Kamerlid	  wil	  hij	  een	  
bijdrage	  leveren	  aan	  de	  
ambitie	  het	  Nederlandse	  
onderwijs	  weer	  aan	  de	  
wereldtop	  te	  brengen.	  
	  

Tijdens	  de	  ledenvergadering	  zal	  Michel	  ingaan	  op	  de	  
verkiezingscampagne	  en	  de,	  voor	  het	  CDA	  dramatische,	  
verkiezingsuitslag.	  Maar	  hij	  zal	  ook	  vooruitkijken	  naar	  de	  
toekomst	  van	  het	  CDA	  en	  zijn	  specialiteit	  het	  onderwijs.	  
	  

Uiteraard	  is	  er	  ruime	  gelegenheid	  voor	  discussie.	  

Ga	  naar:	  
www.facebook.com/
CDAWijdemeren	  
en	  'like'	  ons	  

	  

www.twitter.com/cdawijdemeren	  
www.twitter.com/theoreijn	  
	  

van 	   d e 	   f r a c t i e 	  
CDA	  WIL 	  50 	  OP 	  WEGEN	  BEHOUDEN	  
	  

Regels	  zonder	  handhaving	  schiet	  niet	  erg	  op.	  Zeker	  als	  
het	  om	  verkeersregels	  gaat.	  Niet	  voor	  niets	  vragen	  onze	  
inwoners	  uit	  alle	  kernen	  van	  Wijdemeren	  om	  in	  hun	  
straat	  snelheidscontroles	  te	  houden.	  Als	  het	  even	  kan	  
zelfs	  overal	  flitskasten.	  Dat	  laatste	  zit	  er	  zeker	  niet	  in	  
omdat	  niet	  de	  gemeente,	  maar	  het	  openbaar	  ministerie	  
over	  het	  al	  dan	  niet	  plaatsen	  van	  flitskasten	  gaat.	  In	  
Loosdrecht	  staan	  er	  nog	  een	  paar	  waar	  wij	  als	  gemeente	  
het	  onderhoud	  voor	  betalen	  en	  het	  ministerie	  de	  boetes	  
ontvangt!	  
In	  30km-‐gebieden	  mag	  de	  politie	  niet	  handhaven.	  Zowel	  
de	  burgemeester	  als	  de	  politie	  hebben	  dat	  klip	  en	  klaar	  
laten	  weten.	  De	  wegen	  moeten	  zo	  worden	  ingericht	  dat	  
je	  eigenlijk	  niet	  harder	  dan	  30	  kunt	  rijden.	  Hoe	  dat	  met	  
de	  snelheden	  in	  de	  huidige	  30km-‐gebieden	  uitpakt	  
weten	  we	  allemaal.	  
	  

Zo'n	  weginrichting	  is	  niet	  hier	  en	  daar	  een	  bloembakje	  
neerzetten.	  Ook	  daarin	  was	  de	  burgemeester	  helder.	  
Uitvoering	  van	  het	  30km-‐plan	  van	  het	  college	  zou	  vele	  
tonnen	  (misschien	  wel	  miljoenen)	  meer	  kosten	  dan	  
Wijdemeren	  kan	  betalen.	  	  Daarmee	  is	  het	  hele	  plan	  
eigenlijk	  een	  loze	  belofte	  aan	  inwoners	  die	  graag	  30km	  
in	  hun	  straat	  willen	  hebben.	  
	  

Daarnaast	  zouden	  de	  blokkades	  in	  die	  gebieden	  een	  
flinke	  aanslag	  doen	  op	  het	  leefmilieu	  van	  omwonenden.	  
Het	  telkens	  afremmen,	  stilstaan	  en	  optrekken	  van	  auto's	  
heeft	  verregaande	  gevolgen	  voor	  de	  luchtkwaliteit	  en	  
geluidshinder.	  
	  

Wat	  het	  CDA	  betreft	  blijven	  de	  doorgaande	  wegen	  
gewoon	  50km-‐wegen.	  Om	  het	  verkeer	  af	  te	  remmen	  
kunnen	  wel	  lange	  50km-‐plateaus	  worden	  aangelegd	  die	  
ook	  voor	  de	  bus	  en	  hulpdiensten	  acceptabel	  zijn.	  Waar	  
deze	  wegen	  nu	  al	  30km-‐zones	  hebben,	  blijft	  dat	  zo.	  
	  

Het	  inrichten	  van	  veilige	  50km-‐wegen	  is	  vele	  malen	  
goedkoper	  dan	  30km-‐wegen	  en	  kan	  sneller	  worden	  
gerealiseerd.	  Wanneer	  toch	  te	  snel	  wordt	  gereden,	  dan	  
kan	  de	  politie	  in	  ieder	  geval	  handhaven.	  
	  

Voor	  de	  fractie	  telt	  vooral	  veiligheid	  en	  milieu.	  En	  die	  
moeten	  we	  niet	  door	  wat	  loze	  beloftes	  uit	  het	  oog	  
verliezen.	  

	  

A LGEMENE 	  BESCHOUWINGEN	  CDA 	   IN 	  TEKEN 	  
VAN	  DE 	  ZAGT-‐NORM?	  
	  

Medio	  oktober	  heeft	  de	  CDA-‐fractie	  zich	  gebogen	  over	  de	  
begroting	  2013	  –	  2016.	  Financieel	  wethouder	  Gert	  Zagt	  
(DorpsBelangen)	  juicht	  in	  de	  pers	  over	  de	  sluitende	  
begroting	  die	  –	  ondanks	  de	  crisis	  -‐	  wordt	  gepresenteerd.	  
Op	  zich	  is	  dat	  echter	  helemaal	  niets	  bijzonders	  omdat	  een	  
sluitende	  begroting	  gewoon	  wettelijk	  verplicht	  is.	  	  
Het	  gaat	  vooral	  om	  wat	  je	  wilt	  doen	  en	  hoe	  je	  dat	  gaat	  
betalen.	  Krokodillentranen	  van	  Zagt	  over	  tegenvallende	  
(lagere)	  bijdragen	  van	  het	  Rijk	  zijn	  ook	  niets	  bijzonders.	  
Daar	  hebben	  we	  al	  vele	  jaren	  mee	  te	  maken.	  	  
	  

Wat	  Zagt	  niet	  vertelt,	  is	  dat	  er	  ook	  flinke	  meevallers	  zijn.	  
Op	  één	  pagina	  van	  de	  vuistdikke	  begrotingen	  telde	  de	  
CDA-‐fractie	  al	  bijna	  één	  miljoen	  euro	  aan	  meevallers.	  
Opgeteld	  bij	  alle	  reservepotjes	  die	  het	  college	  de	  
afgelopen	  jaren	  heeft	  gevuld,	  blijven	  er	  een	  hoop	  euro's	  
in	  de	  mist	  hangen.	  Intussen	  komt	  het	  DorpsBelangen/	  
VVD/	  D66-‐college	  met	  forse	  belastingverhogingen.	  In	  
2011	  is	  er	  dik	  1,5	  miljoen	  meer	  ontvangen	  dan	  in	  2010.	  En	  
nu	  wordt	  voor	  2013	  bijna	  1	  miljoen	  extra	  belasting	  
begroot.	  Is	  dat	  dan	  de	  Zagt-‐norm?	  


